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Tisztelt Elnök Asszony!

„ Tovább akarják e csökkenteni a kisiskolák számát” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Zala megye aprófalvas település szerkezetű, ebbő l adódóan sajátos iskolarendszer alakult ki az
elmúlt évszázadban, mely bevált módszerek alapján hatékonyan működött . Az Önök
elhibázott kormányzati döntéseinek következtében, számos település alapfokú oktatás t
jelenleg nem tud biztosítani, a gyerekek kénytelenek a környez ő falvakba, vagy városokb a
beutazni. Az iskolák fennmaradásuk érdekében, állami támogatás hiányában, más alternatívá t
kellett, hogy válasszanak. Úgy gondolom, a jelenlegi rendszert szűkíteni tovább nem szabad,
hiszen ez a kistelepülések elsorvadásához vezet .

Tisztelettel kérdezem a Miniszter Úrtól :

• Tovább kívánja e szűkíteni a Zala megyei iskolarendszert ?
• Mit kíván annak érdekében tenni, hogy a jelenlegi rendszer tovább m űködhessen, s

ehhez milyen forrásokat tud biztosítani?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.
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